
Referat for FAU Kjelsås skole 
 

Til: Medlemmer av FAU 
Kopi: Henriette Randsborg, rektor 
Møtedato/tid: Mandag 4. november 2024 kl. 19.00-21.00 
Møtested: Personalrommet, Kjelsås skole 

 

Sak 1.0 – Informasjon fra FAU 

• Ingen saker 

Sak 2.0 – Diskusjonssaker 

2.1 Smartklokker og mobiltelefon. Tanker om hvordan skolen og AKS skal 
håndtere om retningslinjer ikke blir fulgt  

Ved forrige møtet ble det presentert utfordringer knyttet til bruk av mobiltelefon og 
smartklokke i skole- og AKS-tid. Skolen og AKS vurderer å åpne for at ansatte kan ta 
telefonen/smartklokken fra elevene ved regelbrudd, og ønsker innspill fra foresatte.  

Saken ble diskutert i plenum og med følgende hovedinnspill:  

• FAU støtter forslaget om at mobiltelefon/smartklokke kan tas fra elevene ved 
regelbrudd, men ønsker at: 

o Det kun gjøres ved gjentatte regelbrudd, og ikke ved en enkelt 
forglemmelse 

o Foresatte informeres om regelbrudd og helst på et tidspunkt før 
fratakelse. På den måten kan man unngå situasjoner der det er planlagt 
for nødvendig kontakt via telefon/smartklokke etter skole/AKS-tid 

o Det tas hensyn til spesielle behov, som for eksempel elever som har 
behov for kommunikasjon ved henting med taxi 

o Det skal være god dialog mellom ansatte og foresatte. Foresatte ønsker å 
informeres om barnas regelbrudd. Få tror at det kan gjelde ens eget barn 
så det er viktig med direkte beskjed. 

• FAU støtter innføring av regel om at smartklokker skal ligge i sekken under 
skole/AKS-tid, og med følgende hovedargumenter: 

o Barna trenger ikke smartklokken for å vite tiden 
o Avtaler mellom foresatte og barn skal gjøres via ansatte på AKS og ikke via 

klokken.  
o Ettersom dette tiltaket bedret situasjonen for bruk av mobiltelefon 

 
 



Andre kommentarer: 

• Mobiltelefon og smartklokke er to ulike ting. For eksempel, når det gjelder 
smartklokke så ligger ansvaret hovedsakelig hos de foresatte som skal stille klokken 
inn på «skoletid». 

• Ulike innspill til hvor rigid systemet om fratakelse bør være.  
o Enkelte mener at ansatte bør vise skjønn i forhold til når 

telefon/smartklokke kan fratas eleven. Når barna ikke hører etter.  
o Andre ønsker et mer rigid system der eksempelvis telefonen/klokken kan 

fratas eleven etter tre advarsler. At det er viktig med et forutsigbart og 
rettferdig system for alle parter. 

▪ Innspill om at det kan være tidkrevende med rigid system, og at det 
kan bli utfordrende i forhold til vikarer.   

• Forslag om å ha et system der det registreres hvilke barn som har klokke og 
mobil. Det kan være en måte å ansvarlig gjøre barn og foresatte. Alternativt også 
med en avtale mellom skolen og foresatte slik at skolen ikke kan stilles til 
økonomisk ansvar dersom noe skulle skje med telefonen/klokken etter 
fratakelse.  

o Innspill om at det kan være utfordrende å administrere systemet.  
• Enighet om at de ansatte ikke må kunne stilles til ansvar dersom noe skulle skje 

med telefonen/klokken etter at de har blitt tatt inn.   

 

Sak 3.0 - Beslutningssaker 

3.1 Godkjenning av budsjett 2024/2025 
• Ingen innspill.  
• Budsjett og regnskap godkjent 

 

Sak 4.0 - Arbeid i gruppene – gruppene orienterer dersom de har saker 

4.1 Trivsel- og skolemiljøgruppa orienterer om aktuelle saker 
• Ingen saker til plenum.   

 
4.2 Trafikk- og nærmiljøgruppa orienterer om aktuelle saker 

• Utfordrende trafikkforhold i Midtoddveien grunnet gravearbeid ble presentert. 
Barna bruker ikke den alternative traseen som har blitt etablert og det fører til 
farlige situasjoner. Bymiljøetaten har blitt kontaktet og det er en pågående dialog 
der det blant annet foreslås alternativer som å heller omdirigere bilene enn de 
myke trafikantene. Gravearbeidet skal være ferdig i løpet av desember, muligens 
tidligere.   



• Andre farlige trafikksituasjoner nevnes, som ved veiarbeid i Kurveien.   
• Det foreslås å se på muligheten for å flytte trafikkvakter til det utfordrende 

området i Midtoddveien. Og at det er en praksis som kan vurderes til framtidige 
liknende situasjoner. Enkelte steder det i dag er trafikkvakter er muligens ikke 
behovet like stort, som ved fotgjengovergangen ved skolen som er like i nærheten 
av Midtoddveien. 

• Trafikkvakter som har ansvaret denne uken (3. klasse) oppfordres å organiseres 
slik at noen flyttes til det aktuelle området i Midtoddveien.  

• Generelt stilles det spørsmål til hvor det skal stå trafikkvakter. Enkelte steder 
trenger det kanskje ikke å være noen vakter lenger, mens det ønskes vakter på 
nye steder som f.eks. ved Frysjaparken.  

o Innspill om at dette har blitt vurdert tidligere og at det oppfordres til å se 
på tidligere referat før en ny vurdering igangsettes.  

• Spørsmål om hjertesone skal gjenopprettes. 
o Gruppa har ikke kommet så langt med denne vurderingen enda.  
o Innspill om å se tilbake på hva som ble vurdert sist. Det var muligens 

skepsis på grunn av administrative krav som måtte følges opp.  
o Innspill om at etablering av hjertesone kan være et forhandlingskort 

• Innspill om å se om «barnetråkk» kan være til hjelp for vurdering av plassering av 
trafikkvakter og liknende. https://www.barnetrakk.no/ 

• Det oppfordres til å melde inn saker om manglende trafikksikkerhet til Oslo 
kommune sine nettsider: https://trafikksikkerhetioslo.no/ 

 
4.3 17. maigruppa orienterer om aktuelle saker 

• Melder om god innføring fra fjorårets gruppe 
• Ønske om dispensasjon fra noen FAU møter for å sette i gang med forberedelser 

til 17. mai. 
o Styret stilte seg positive til det.  

 
4.4 Skolegårdsgruppa 

• Melder om godt grunnlag fra tidligere gruppes arbeid 
• I startfasen med ny gruppe og fordeling av oppgaver 
• Innspill om at gruppa bør reklamere mer for seg selv, som å henge opp 

informasjon ved kiosken.  
o Kommunikasjonsansvarlig skal utnevnes  

 

5 Eventuelt  
• Ingen saker 

 

https://trafikksikkerhetioslo.no/

